

# 設計匯

中國國際室內設計聯合會會刊

Collection of  
Creative and Design 設計匯



No.7  
1/2/2014





## Nini Andrade Silva

Nini Andrade Silva was born in Funchal (Madeira Island, Portugal) in 1962. Graduated in Design at the Institute of Visual Arts, Design and Marketing (IADE) in Lisbon, and simultaneously pursued her academic and professional experience abroad, where she studied and worked in New York, London, Paris, South Africa and Denmark.

In parallel to her trajectory as an acknowledged international architect of interior and design, Nini Andrade Silva embraced two great passions: painting and, from her work, helping the needed. Nini Andrade Silva represented Portugal at "Casa Decor 2002" in Barcelona, with her painting collection, "Girl of the Pebble", which was later exhibited in Miami, Paris and New Delhi.

In the array of her most recent works the following stand out: Hotel Teatro, The Vine Hotel, Fontana Park Hotel. Currently, Nini is involved in numerous projects all over the world, notably in Colombia, Brazil, India, Saudi Arabia, Cape Verde, Malaysia, Argentina and Austria.

Nini Andrade Silva 1962 年出生于葡萄牙丰沙尔（北大西洋中东部葡属马德拉群岛首府），毕业于里斯本视觉艺术学院设计与市场专业（IADE），曾经在国外进行一些相关的学术研究，并且在纽约、伦敦、巴黎、南非和丹麦学习工作过。Nini 作为国际认可的室内设计建筑师，除事业外，她还热爱绘画和以工作帮助他人。Nini 曾携绘画作品集《鹅卵石女孩》代表葡萄牙参加巴塞罗那“Casa 装饰 2002”展览，随后该作品集在迈阿密、巴黎和新德里巡展。其近期作品主要有：泰彻酒店、葡萄藤酒店、丰塔纳公园酒店。目前，Nini Andrade Silva 参与到世界各地尤其是哥伦比亚、巴西、印度、沙特阿拉伯、佛得角、马来西亚、阿根廷和奥地利的许多项目中。

### The Vine Hotel

## 马德拉岛·葡萄藤酒店

Location: Madeira, Portugal

Designer: Nini Andrade Silva, Ricardo Bofill

项目地点：葡萄牙马德拉岛

设计师：Nini Andrade Silva, Ricardo Bofill





We wanted to design the Vine Hotel with soul, just like a good wine. The most important element is what you feel upon arrival and the feeling of nostalgia upon departure. It was important to mix sophistication, luxury, with a touch of simplicity with regional themes and discretion. An invitation to relaxation creating the better mood to enjoy all the pleasures that the hotel has to offer: a panoramic pool, a vinotherapy session in the spa or a gourmet dinner with a view over the city. All gourmet meals are prepared by renowned chef Antoine Westermann who was awarded with 3 Michelin Stars. The bathrooms in particular were object of special attention. We wanted to give them the shape of a grape to offer the sensation of getting into one. With moulded ceilings, soft lighting and the baths covered with different materials and textures.

我们用酿造上好葡萄酒般的用心来设计葡萄藤酒店。这其中最重要的元素是你抵达酒店后的感受，以及离开时留恋的感觉。融精巧、豪华、些许简约、地方特色和严谨为一体非常重要，让顾客放松，心情更愉悦，才能享受到酒店带来的全景池、水疗中心的葡萄浆SPA、美味的晚餐和城市全景等所有乐趣。所有美食都是由著名大厨安东尼·威斯特曼准备。他曾获得米其林3星荣誉。浴室尤其值得关注，通过浇筑的天花板，柔和的光线，浴缸表层不同的材质与纹理，我们希望客人进入浴室能感受到葡萄的形状。

























